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Informace z radnice
•	 Ve	 výběrovém	 řízení	 na	 vý-
stavbu	 plynovodního	 řadu	 do	
průmyslové	zóny	jsme	obdrželi	
čtyři	 nabídky.	 Předpokláda-
ná	 cena	 s	 DPH	 byla	 600	 tis.	
korun.	 Nejlepší	 nabídku	 550	
tis.	 podala	 společnost	 Jindři-
chohradecké	 montáže	 s.r.o.	
Realizace	 výstavby	 proběhne	
do	 konce	 listopadu	 letošního	
roku.	 V	 období	 od	 29.	 září	 do	
23.	října	přeloží	EON	nadzemní	
vedení	 VN	 do	 nové	 kabelové	
trasy	 a	 tím	 bude	 příprava	
průmyslové	zóny	prakticky	do-
končena.	 V	 současné	 době	 již	
připravujeme	 kupní	 smlouvu	
na	 prodej	 pozemku	 p.	 č.	 205	
(blíže	ke	kolejím),	kde	je	pláno-

Začal nový školní rok
Nový	 školní	 rok	 jsme	 zahájili	
v	 úterý	 1.	 září.	 Do	 školních	
lavic	 usedlo	 235	 žáků,	 což	
je	 mírný	 nárůst.	 	 Stejně	 jako	 
v	minulém	 roce	máme	10	 tříd	
s	tím	rozdílem,	že	jsme	museli	
spojit	druhé	třídy,	ale	na	druhé	
straně	máme	2	první	třídy.	Do	
prvních	 tříd	 nastoupilo	 tento-
krát	 37	 dětí.	 Prvňáčky	 i	 jejich	

rodiče	přišli	přivítat	v	první	den	
jejich	školní	docházky	starosta	
města	 pan	 Ing.	 Karel	 Dvořák	
a	 zástupci	 rodičovského	 sdru-
žení.	 Děti	 měly	 určitě	 radost	
z	 řady	 dárků,	 které	 našly	 na	
svých	lavicích.	Věřím,	že	se	jim	
na	naší	škole	bude	líbit.
Během	prázdnin	prošly	školní	
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Poděkování
Děkujeme	 tímto	 panu	 staros-
tovi	Ing.	Karlu	Dvořákovi	a	paní	
Bc.	 Haně	 Škvorové	 za	 milou	
návštěvu	 s	 kytičkou	 a	 dárkem	
naší	 mamince	 paní	 Ludmile	
Šandalíkové	k	 jejím	91	naroze-
ninám.			Jana a Miloš Prokýškovi

Srdečně	děkuji	panu	Ing.	Karlu	
Dvořákovi	 a	 paní	 Bc.	 Haně	
Škvorové	 za	 milou	 návštěvu,	
blahopřání	a	dárek	k	mému	vý-
znamnému	životnímu	jubileu.

Jaroslav Kubín

vána	výstavba	nástrojárny	pro	
20	až	30	zaměstnanců.
•	 Připravujeme	podání	žádosti	
o	dotaci	na	zateplení	tělocvičny.	
Výzva	 bude	 vyhlášena	 1.	 října	
a	 příjem	 žádostí	 od	 15.	 října	
do	 5.	 ledna	 2016.	 Zateplením	
bychom	 dosáhli	 významných	
úspor	 za	 vytápění,	 odhaduji	
roční	 úspory	 kolem	 80	 až	 100	
tis.	korun.	
•	 Učinili	jsme	první	kroky	k	zís-
kání	náhrady	za	MUDr.	Koubu,	
pokud	 by	 se	 ukázalo,	 že	 jeho	
pracovní	 neschopnost	 potrvá	
delší	dobu.
•	 Výstavba	 dětského	 hřiště	 
u	Teba	je	dokončena	s	výjimkou	
plotů,	 které	 se	 dodavateli	 ne-
podařilo	 včas	 zajistit.	 Problém	
průběžně	řešíme	tak,	abychom	
nepřišli	 o	 dotaci.	 V	 nejbližší	
době	proběhne	výstavba	oplo-

cení	 na	 dětském	hřišti	Na	Hli-
něnce.	Tuto	akci	zajišťuje	naše	
společnost	ETKO.
•	 Od	 1.	 října	 máme	 v	 plánu	
vyhlásit	 záměr	 pronájmu	
ubytovacího	 zařízení	 Athéna.	
Stávajícímu	 nájemci	 končí	 ná-
jemní	smlouva	dnem	31.	října.	
Jak	 jsem	 již	 zmínil,	 do	 konce	
letošního	roku	vyměníme	okna	
a	začátkem	příštího	roku	dojde	
k	 rekonstrukci	 vnitřních	 pro-
stor	 (dle	finančních	možností).	
Nový	nájemce	by	mohl	zařízení	
začít	 provozovat	 od	 1.	 března	
2016.
•	 Instalací	 „kamene	 věčnos-
ti“	 byla	 dokončena	 výstavba	
rozptylové	 loučky	 na	 místním	
hřbitově.	První	rozptyly	přichá-
zejí	do	úvahy	od	května	2016.

ing. Karel Dvořák
 starosta města
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prostory	 běžnou	 údržbou.	 
Ve	 školní	 jídelně	 byla	 navíc	
vymalována	 část	 prostor	 
a	provedena	výměna	části	roz-
vodů	 vody	 a	 drobné	 stavební	
úpravy.	 Velikou	 radost	 jsme	
měli	z	toho,	že	jsme	v	první	den	
školního	 roku	 mohli	 do	 školy	
přijít	 po	 nových	 chodnících	
či	 silnici.	Hned	 to	v	okolí	 školy	
vypadá	lépe.	Mimo	to	jsme	při-
pravovali	nové	webové	stránky	
školy.	Věříme,	že	přispějí	k	lepší	
informovanosti	rodičů	i	propa-
gaci	školy	na	veřejnosti.
	 Na	začátku	každého	nového	
školního	 roku	 si	 klademe	
otázku,	 jaký	 bude,	 co	 nového	
přinese?	 Snad	 žádné	 zásad-
nější	změny	by	nastat	neměly.	

Přesto	 nějaké	 novinky	 budou.	
Zavádíme	 elektronickou	 po-
kladnu.	Znamená	to,	že	rodiče	
složí	na	začátku	školního	roku	
zálohu,	 ze	 které	 pak	 bude	 
v	 průběhu	 roku	 hrazena	 vět-
šina	výdajů	na	žáka.	Odpadne	
tak	 průběžné	 vybírání	 peněz	 
v	 hotovosti	 a	 navíc	 rodiče	
budou	 mít	 v	 internetové	 apli-
kaci	 podrobný	 přehled	 o	 tom,	
na	co	byly	jejich	peníze	použity.	
Od	října	zavádíme	automat	na	
výdej	 dotovaných	 mléčných	
výrobků	 a	 mléka.	 Pokračovat	
bude	 i	 projekt	 Ovoce	 do	 škol.		
Dále	 plánujeme	 další	 třídy	
vybavit	 moderní	 didaktickou	
technikou.	 V	 závěru	 minulé-
ho	 školního	 roku	 jsme	 uspěli	 
s	 projektem	 v	 rámci	 OPVK	 na	

zlepšení	 čtenářské	 gramot-
nosti	 dětí	 a	 zkvalitnění	 výuky	
angličtiny.	 Mimo	 jiné	 učitelky	
angličtiny	 již	 o	 prázdninách	
úspěšně	 absolvovaly	 jazykové	
kurzy	v	zahraničí,	nyní	nás	čeká	
pořádání	 čtenářských	 dílen	 
a	nákup	nových	knih	do	školní	
knihovny.	 To	 nejdůležitější,	 co	
máme	 před	 sebou,	 je	 samo-
zřejmě	 každodenní	 výchovně	
vzdělávací	práce.
	 Závěrem	 bych	 chtěl	 všem	
žákům,	 učitelům	 i	 ostatním	
zaměstnancům	 školy	 popřát	
úspěšný	 školní	 rok.	 Rodičům	
našich	 žáků	 přeji	 radost	 z	 vý-
sledků	školní	práce	jejich	dětí.
 

Jaromír Hrbek
ředitel školy

Prvňáčci

1. A - Zleva – Denisa Kupková, Matyáš Krňanský, Berenika Vicanová, David Hána, Jakub Holický, Matěj 
Šíma, Karolina Ziková, Natálie Míchalová, Nela Pytlíková, Jiří Hrdoušek, Aneta Flašková, Adéla Michálko-
vá, Jan Bereš, Filip Kadlec, Karel Kříž, Ondřej Brus, Simona Brusová, Filip Kupka a Vojtěch Brus.

1. B - Zleva – Matyáš Dubšík, Nikola Šuhájková, Daniel Regásek, Jakub Krejča, Veronika Žižková, Richard 
Meissel, Natálie Vintrová, Nikola Pešková, Petr Pohlodko, Aneta Seilerová, Helena Krčková, Kryštof Mádl, 
Nella Šváchová, Lukáš Klimeš, Saša Vaníček, Lukáš Chromý, Vojtěch Rak a Natálie Šolcová

Opět jsme začali 
1.	září	jsme	zahájili	nový	školní	
rok	i	my	ve	školce.	Pro	někoho	
začalo	 něco	 úplně	 nového,	
jiný	se	těšil	po	prázdninách	na	
svoje	kamarády	a	kamarádky.	
V	 průběhu	 celého	 roku	 nás	
opět	čeká	spousta	divadelních	
a	 hudebních	 představení,	 po-
hádek,	naučný	pořad	se	zvířát-
ky,	tvořivé	dílny	s	rodiči,	výlety	
do	 okolí,	 besídky,	 karnevaly		 
a	 spousta	 dalších	 aktivit.	
Těšíme	 se	 na	 návštěvu	 POLI-
CIE	ČR	s	ukázkou	výcviku	psů,	
setkání	 s	 členy	místního	 SDH,	
kteří	 nám	 v	 loňském	 roce	 při-

pravili	zajímavé	soutěže	ke	Dni	
dětí,	 určitě	 navštívíme	 místní	
knihovnu	a	základní	školu.
Na	 závěr	 chci	 popřát	 všem	

dětem,	 ať	 se	 jim	 v	 naší	 školce	
líbí.

Kamila Svatošová
ředitelka mateřské školy
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Pohádkový les 2015 

Více	než	sto	dětských	návštěv-
níků	nalákal	tradiční	pohádkový	
les,	 pořádaný	 dobrovolnými	
hasiči	 a	 kulturní	 komisí	města.	
Proběhl	 poslední	 srpnovou	
sobotu.	 Na	 trase	 začínající	 na	
sportovním	stadionu	jsme	spo-

lečně	s	Novovčelnickými	skauty	
a	dalšími	dobrovolníky	připravili	
šestnáct	stanovišť		zasvěcených	
různým	pohádkovým	postavič-
kám.	 Tradiční	 pohádkový	 les	
provázelo	pěkné	počasí	a	dobrá	
nálada.	Těšíme	se	na	příští	rok.

PŘIDEJTE SE K NÁM!
Hledáme	nové	členky	a	čle- 
ny	pro	rozšíření	řad	SRPŠ.	
Nabízíme	 příjemně	 stráve-
né	 chvíle,	 spoustu	 zábavy	 
a	energie,	která	na	dětských	
akcích	nikdy	nechybí.
	Očekáváme	nápady,	iniciati-
vu	a	nebo	jen	ochotu	připo-
jit	se	a	ve	svém	volném	čase	
pomáhat	při	zajišťování	dět-
ských	akcí.	

Bližší	informace	
na	tel.	384	395	092	

vedení	Základní	školy.	

Těšíme se na vás!
Členky výboru SRPŠ

Skautské schůzky
Chlapci	a	dívky	(5.	–	9.	třída)
Každý	čtvrtek	18:10	–	20:10
Chlapci	a	dívky	(2.	–	4.	třída)
Každý	pátek	15:00	–	17:00
Chlapci	a	dívky	(1.	třída)
Každý	pátek	17:00	–	19:00

Z A D A R
Zveme	 Vás	 na	 akci,	 kterou	
pořádá	 klub	 žen	 společně	 
s	 Městským	 úřadem	 v	 Nové	
Včelnici.	 Zadarmo přineste	 –	
věci,	 které	 již	 nepotřebujete,	
ale	 jsou	 použitelné,	 pěkné	
a	 mohou	 posloužit	 někomu	
jinému.	 Zadarmo si odnese-
te	 –	 věci,	 které	 se	 Vám	 hodí	 
a	můžete	je	použít.
Nebo	se	přijďte	jenom	podívat.
Kdy?   Sobota 10. října 2015                 
8 – 11.30  hodin
Kde?			Velká	zasedací	místnost	
městského	úřadu	–	l.	poschodí
Příjem	 věcí	 pouze	 do	 10.00	
hodin	!	Využijte	této	akce!
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Zemský ráj jen napohled?
Řádný	 Čech	 nikam	 neutíká.	
Netráví	svůj	čas	po	nádražích,	
čekajíce	 na	 vlak,	 registraci,	
jídlo	 a	 vodu.	 Řádný	 Čech	
se	 narodí	 v	 místě,	 kde	 je	
dobře.	 Spatří	 světlo	 světa	 
v	zemi,	odkud	/zatím/	nemusí	
utíkat.	 Řádný	 Čech	 má	 stálý	
příjem,	 žije	 spořádaně,	 nezná	
bídu	 a	 beznadějnost.	 Řádný	
Čech	 není	 v	 ohrožení	 života	 
a	 nemusí	 utíkat	 z	 krajiny	 ne-
jistoty	 a	 beznaděje.	 Řádný	
Čech	 se	 necpe	 do	 dodávky	
pro	20	lidí,	když	už	jich	tam	je	
aspoň	70,	a	proto	se	neudusí.	
Neplatí	 pašerákům,	 aby	 ho	
odvezli	 tam,	 kam	 ho	 neodve-
zou.	Řádný	Čech	zůstává	tam,	
kde	 zrovna	 přebývá.	 Řádný	
Čech	 nemá	 problém	 s	 cizinci,	
pouze	 mu	 vadí,	 že	 jsou	 tady.	
V	 neděli	 upřímně	 miluje	 své	
bližní,	 ve	 všední	 dny	 z	 celého	
srdce	 nenávidí	 migranty.	 Ani	
on	nikam	nechodí,	tak	proč	oni	
nezůstávají	doma?	Řádný	Čech	
ví,	že	všude	je	dobře,	ale	doma	
je	nejlíp.	

Řádný	Čech	nemá	nic	ani	proti	
Židům,	 dokonce	 má	 jednoho	
židovského	 kamaráda,	 který	
je	 velice	 pořádný,	 dokon-
ce	 tak	 pořádný,	 že	 by	 mohl	
být	 řádným	 Čechem,	 proto	
je	 škoda,	 že	 dotyčný	 je	 Žid.	
Řádný	 Čech	 má	 rád	 židovské	
vtipy,	 jen	 mu	 trochu	 vadí,	 
že	jsou	takové,	jaké	jsou.	Lepší	
by	bylo,	kdyby	byly	jinačí.
Řádný	Čech	nemá	nic	ani	proti	
Romům.	Je	mu	jasné,	že	pokud	
kradou,	 tak	 za	 to	 nemohou,	
protože	 to	 mají	 geneticky	 za-
kódované.	Proč	kradou	bílí	gá-
džové	ho	nezajímá,	stejně	je	to	
zahaleno	 tajemstvím.	 Řádný	
Čech	bez	mrknutí	oka	vykládá	
do	 kamery,	 jaký	 je	 tolerantní	 
k	 spoluobčanům	 s	 jinou	
sexuální	 orientací,	 ovšem	 
v	 rodinném	 kruhu	 klidně	 po-
užívá	 výrazy	 typu	 „teplouši“,	
„buzíci“.
Řádný	Čech	souhlasí	 s	 vládou	
a	 obdivuje	 svého	 prezidenta.	
Ví,	že	politici	kradou,	v	zemi	je	
velká	 korupce	 a	 vůdci	 a	 jejich	

poskoci	 bohatnou.	 Řádný	
Čech	 lituje	 ministry,	 že	 jsou	
obklopeni	 samými	 darebáky.	
Nezdržuje	 se	 myšlenkami	 na	
to,	 že	 se	 těmi	 darebáky	 ob-
klopili	sami.	Řádný	Čech	ví,	že	
kradou	 ti	 dnešní	 a	 kradli	 i	 ti	
před	nimi.	
Nemá	 rád	 pedagogy,	 proto-
že	 pořád	 protestují	 a	 chtějí	
větší	 plat.	 I	 on	 má	 malý	 plat	
nebo	důchod,	 a	 přesto	pořád	
„nedržkuje“.	Vadí	mu,	že	musí	
čekat	dlouhé	měsíce	na	opera-
ci,	 že	 léky	 jsou	drahé,	nemoc-
niční	 strava	 „nestravitelná“,	
ale	nesouhlasí	 se	 stávkujícími	
lékaři	a	sestrami,	kteří	kritizují	
poměry	ve	zdravotnictví.
Řádný	Čech	nepřemýšlí	samo-
statně,	 protože	 to	 je	 únavné	 
a	nebezpečné.	Věří	svým	politi-
kům	v	každé	době	i	za	každého	
počasí,	 protože	 ví,	 že	 oni	 vědí	
vždycky	 lépe,	 co	 je	 pro	 něj	
dobré.	 Řádný	 Čech	 nakupuje	 
v	 obchodech	 vlastněných	 řád-
nými	 Čechy,	 protože	 je	 radši,	
když	 na	 něm	 bohatnou	 řádní	

Svatá trojice pro správné investování
Již	 jsme	 si	 více	 rozebrali	 první	
krok,	 který	 je	 nutné	 udělat,	
pokud	 chceme	 správně	 inves-
tovat	 dle	 zásad	 pro	 ochranu	
bohatství.	 Tím	 základním	 pi-
lířem	 úspěchu,	 takový	 „svatý	
grál“	 je	 racionální	 investiční	
plán.	 Teprve	 z	 něho	 nám	 vy-
plyne	 svatá	 trojice	 –	 alokace,	
diversifikace	 a	 emoce	 na	
druhou.	 Dlouhodobé	 úspěchy	
totiž	 přináší	 systém,	 který	 si	
stanovíme,	 sledujeme	 a	 dodr-
žujeme.	 Dnes	 se	 soustředíme	
především	na	emoce.
Malý strach je v investování 
zdravý, panika a chamtivost 
již ne

Proč	právě	emoce	na	druhou?	
Ano,	 chci	 tím	 podtrhnout	 dů-
ležitost,	kterou	emoce	v	inves-
tování	 hrají.	 Většina	 běžných	
investorů	 totiž	 o	 své	 peníze	
přichází	 právě	 díky	 emocím.	
Nemají	 svůj	 plán,	 nemají	
systém	 a	 místo	 racionálního	
chování	 se	 nechají	 řídit	 svými	
emocemi.
Tito	 lidé	 čerpají	 nejvíce	 infor-
mací,	 kterými	 se	 nechávají	
ovlivnit,	z	televize	a	novinových	
článků.	 Média	 však	 nejsou	
dobrým	 rádcem,	 prodávají	
emoce,	 potřebují	 „krev“	 každý	
den.	 Pokud	 před	 třemi	 lety	
jsme	 ze	 všech	 médií	 slyšeli	 

a	 četli,	 že	 nejvýhodnější	 in-
vesticí	 je	 zlato.	 Mnoho	 lidí	 na	
základě	 této	 medializace	 do	
zlata	 zainvestovalo,	 tedy	 na-
koupili	za	draho.	V	tu	dobu,	byl	
však	nejvyšší	čas	z	 investic	do	
této	 komodity	 odcházet,	 tedy	
ji	 odprodat	 nebo	 být	 obezřet-
ní,	ale	hlavně	ne	 ji	nakupovat.	
Bohužel,	 jak	 je	 vidět	 na	 grafu	
většina	 lidí	 právě	 v	 tento	 čas	
kupuje	a	naopak	prodává,	když	
jsou	aktiva	nejlevnější,	protože	
v	médiích	zrovna	hlásají	napří-
klad	 jak	 se	 ty	 akcie	 propadly	 
a	o	kolik	peněz	klienti	přišli.	
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Češi,	než	by	to	samé	dělali	cizáci.
Řádný	 Čech	 neovládá	 jazyky,	
protože	 podle	 něj	 je	 čeština	
nejhezčím	 jazykem	 na	 světě,	 
a	 pokud	 někdo	 od	 něj	 něco	
chce,	má	umět	česky.	No	vidíte,	
jakým	řádným	Čechem	se	stal,	

i	 bez	 jazykových	 znalostí,	 ten	
náš	český	človíček.
Ale	stejně	je	rád,	že	ještě	nikdo	
nevynalezl	 toleranciometr,	 
a	 pravdomluvná	 zrcadla	 jsou	
jenom	v	pohádkách.	

Bohony Rudi

MO STP informuje - říjen 2015
Aktuálně… 
ve	 středu	 7.	 října	
výbor	 v	 salonku	
u	 Jelena	 zhodno-

tí	 a	 finančně	 uzavře	 zájezd,	
bude	připravovat	ČS	na	25.	11.	 
k	řešení	MO,	jubilanty	atd.;
-	 v	úterý	20.	10.	pojedeme	na	
zahajovací	 představení	 do	
Horáckého	 divadla	 Jihlava,	 na	
humorný	 muzikál	 Gabriela	
Chevalliera	„Zvonokosy“;	
-	v	říjnu	navštívíme	4	jubilanty	 
s	pamětním	listem	a	dárkem;		

Ohlédnutí se zamyšlením… 
Ve	 středu	 2.	 září	 u	 „Jelena“	
výbor	 MO	 projednal	 zajištění	
zájezdu	a	snažili	jsme	se	hledat	
řešení	 situace	 organizace	 
v	 souvislosti	 s	 registrací	 do	
spolkového	 rejstříku.	 V	 pátek	
11.	 9.	 jsem	 byl	 na	 generální	
zkoušce	 „Zvonokos“	 před	 so-
botní	 premiérou	 a	 příjemně	
jsem	 se	 pobavil.	 Věřím,	 že	
se	 nám	 bude	 líbit	 a	 dobře	 se	
pobavíme	 také	 i	 20.	 října.	 Ve	
čtvrtek	 19.	 září	 jsme	 jeli	 na	

celodenní	 zájezd	 na	 Vranov	 
a	 Bítov.	 Počasí	 nám	 přálo,	
prohlídky	byly	dobře	zajištěny,	
příjemné	 průvodkyně	 nám	
podaly	 zajímavě	 výklad,	 pří-
jemný	 byl	 i	 odpolední	 pobyt	
a	 volno	 na	 přehradě	 a	 tak	 se	
všech	 29	 účastníků	 vracelo	
domů	 příjemně	 naladěných	 
a	spokojených.	
-	v	září	jsme	navštívili	4	jubilan-
ty	 s	 pamětním	 listem,	 z	 toho	 
3	i	s	dárkem.	

(holický) 

S hlubokým zármutkem 
oznamujeme, že tento článek 
od pana Bohonyho je již 
poslední, který pro náš No-
vovčelnický zpravodaj a naše 
čtenáře napsal.
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Výsledkový sportovní servis

Fotbal
Áčko
	2.	kolo	NV	–	N.	Bystřice	
5:1	(Bednář	2,	Nebeský	
T.,	Průša,	Šlapanský	L.)

3.	kolo	Dolní	Bukovsko	–	NV	
1:3	(Bednář	2,	Petráš)

4.	kolo	NV	–	Lišov	4:4	
(Petráš	2,	Průša	2)

5.	kolo	Třebětice	–	NV	1:4	
(Nebeský	T.	3,	Průša)

Béčko
1.	kolo	Staré	Město	–	NV	
1:3	(Zápotoka)
2.	kolo	NV	–	Cizkrajov	6:2	
(Holický	4,	Zikmund,	Blažek	M.)
3.	kolo	Kunžak	–	NV	5:0

Dorost
1.	kolo	Kunžak/Studená	:	NV	
4:3	(Pacholík	2,	Vokuš	M.)
2.	kolo	Bechyně	–	NV	
5:2	(Pacholík	2)
3.	kolo	NV	–	N.	Bystřice	3:2	na	
penalty	(Šlapanský	O.,	Tuček)
4.	kolo	Chýnov	–	NV	1:5	
(Pacholík	4,	Vokuš	M.)

Atletika - 44. ročník Večerního běhu
Dlouhá	 tradice	Večerního	běhu	
v	 Nové	 Včelnici	 pokračovala	 
i	 letos.	 Celkem	 148	 běžců	 star-
tovalo	 v	 18	 kategoriích.	 Déšť	
v	 úvodu	 posunul	 start	 o	 čtvrt	
hodiny,	 během	 závodu	 ale	 už	
nepršelo.	 Délka	 tratí	 se	 odlišo-
vala	 dle	 věku	 od	 100	m	 k	 pěti	
kilometrům.
Tradiční	hlavní	závod	na	5000	m	
mužů	vyhrál		Václav	Zajíc	z	Nové	
Bystřice	 před	 Davidem	 Koran-
dou	a	Josefem	Průchou.	Vložený	
závod	 5000	m	 žen	 odstartoval	
zároveň	 s	 muži	 a	 jeho	 vítězka	
Pavla	 Schorná,	 reprezentantka	
ČR	 a	 úspěšná	 účastnice	 ME	
v	 běhu	 do	 vrchu,	 dorazila	 do	
cíle	 záhy	 za	 vítězem	 hlavního	
závodu	mužů!!
Starosta	 města	 Ing.	 Karel	
Dvořák	 předal	 prvním	 třem	 
v	každé	kategorii	pěkné	poháry	
a	 diplomy,	 dávaly	 se	 perníkové	
medaile	a	dětem	drobné	pozor-
nosti.
Díky	 sponzorům	 a	 patronaci	
Města	 Nová	 Včelnice	 dostali	 ti	
nejlepší	v	dospělých	kategoriích	

Vítězové dalších kategorií:

Muži	nad	40	let	(3000	m) Jaromír	Habara Veselí	n.L

Junioři		(3000	m) Patrik	Novák NV

Dorostenci		(1500	m) Jan	Šprincl NV

St.	žáci	(1000	m) Marek	Strnad NV

Ml.	žáci	(800	m) Jáchym	Kaplan St.Město	

Žáci	2004-05	(500	m) Marek	Smejkal NV

Žáci	2006-07	(500	m) Matěj	Šívr Okr.Radouň

Žáci	2008-09	(200	m) Rosťa	Pivec SKOK	JH	

Předškoláci	(10	m) adeáš	Šmol NV

Ženy	(1000	m) Pavla	Schorná St.Město

St.žákyně	(800	m) Veronika	Trávníčková St.Město

Ml.žákyně	(800	m) Lenka	Bártová St.Město

Žákyně		2004-05	(500	m)	 Bára	Kurzová NV

Žákyně	2006-07	(500	m)	 Anna	Dvořáková JH

Žákyně	2008-09	(200	m)	 Nina	Zajícová N.Bystřice

Předškolačky	(100	m)	 Kristýna	Pokorná NV

i	hodnotné	ceny.
Všem	 sponzorům,	 stejně	 jako	
obětavým	organizátorům	a	sbo- 

ru	rozhodčích	patří	poděkování	
za	úspěšnou	realizaci	tradičního	
sportovního	podniku.

> pokračování ze str. 6

Kolísaní v investování je jisto-
ta a příležitost, NE hrozba
V	 investování	 je	 dobré	 chovat	
se,	jako	se	chováme	v	běžném	
životě.	 Pokud	 si	 jdeme	 koupit	
do	 obchodu	 broskve	 a	 kilo	
stojí	 40	 korun,	 koupíme	 si	 jen	
to	jedno	kilo,	které	jsme	chtěli,	
pokud	však	stojí	kilo	20	korun,	
koupíme	si	dvě	kila	a	to	druhé	
si	 třeba	 zavaříme	 do	 zásoby.	
Stejně	 se	 máme	 chovat	 i	 při	
investování,	 protože	 při	 po-
klesech	 nakupujeme	 levněji.	
Obecně	 platí,	 pokud	 akcie	 
i	 jiná	 aktiva	 rostou,	 jsou	 pro	
nás	 rizikem	 a	 pokud	 klesají,	
je	 to	 pro	 nás	 příležitost	 získat	
něco	navíc.	 Samozřejmě	 takto	
jednoduché	to	úplně	není,	je	to	
však	základ,	kterým	se	musíme	
řídit.	Ohledně	výhodnosti	nebo	
nevýhodnosti	 nákupů	 či	 pro-
dejů	záleží	i	na	jiných	faktorech	
jako	 je	 ocenění	 daných	 aktiv,	
vývoj	ekonomiky	a	dalších.
Časováním trhu spíše prodě-
láme, to nepatří do investová-
ní, ale spekulování

Trh	není	dobré	předvídat,	pro-
tože	nikdo	neví,	jakým	směrem	
se	 bude	 ubírat	 a	 kdy	 nastane	
nebo	 jaký	 bude,	 pokles	 či	
růst.	 Důležité	 je	 uvědomit	
si,	 že	 riziko	 je	 to,	 co	 tu	 ještě	
nebylo.	 Inteligentního	 inves-
tora	nezajímá	denní	 vývoj	 cen	 
a	zprávy	v	médiích.	To	vede	jen	
k	napjatým	emocím	a	chybám,	
které	to	způsobí.	Pokud	máme	
plán,	 nepřeskakujeme	 často	
mezi	aktivy,	protože	se	 řídíme	
daným	 systémem,	 který	 nás	
vede	k	určenému	cíli.	 Častými	
prodeji	 a	 nákupy	 vyděláme	
především	 našemu	 brokerovi	
či	poradci.
Šípková Růženka je leckdy 
lepším investorem
Určitě	 znáte	 příběh	 o	 Šípkové	
Růžence,	 řekněme,	 pokud	
by	 jedna	 taková	 žila	 před	
86	 lety,	 různě	 zainvestovala	 
a	například	do	jednoho	nejme-
novaného	 fondu	 vložila	 1.000	
dolarů.	 Záhy	 se	 však	 píchla	 
o	trn	a	usnula	na	mnoho	desí-
tek	 let.	 Za	 86	 let	 jí	 vysvobodil	
princ	svým	polibkem.	Růženka	
stále	měla	 své	 investice,	mezi	

kterými	 byly	 i	 podílové	 listy	
zmiňovaného	fondu,	které	měli	
před	 86	 lety	 hodnotu	 1.000	
dolarů.	 Růženka	 však	 zjistila,	
že	dnes	tyto	podílové	listy	mají	
hodnotu	15.651.248	dolarů,	což	
je	 zhodnocení	 o	 1.653.952,06	
procent	díky	složenému	úroče-
ní.	 Pokud	 by	 Šípková	 Růženka	
neusnula,	 určitě	 by	 prodala	
již	 při	 prvním	 poklesu,	 který	
nebyl	za	celou	dobu	jen	jeden,	
a	 někdy	 byly	 poklesy	 až	 o	 50	
procent.	Růženka	nebyla	inteli-
gentní	investor,	a	tak	by	nejspí-
še	o	svou	investici	přišla.
Kontrolou emocí více vydě-
láme
Pokud	 budeme	 držet	 své	
emoce	na	uzdě,	nenecháme	se	
ovlivnit	 médii,	 více	 vyděláme.	
Kontrolou	 emocí	 se	 staneme	
investorem,	 ne	 spekulantem.	
Správný	 systém	 nám	 umožní	
lépe	spát	a	dovede	nás	k	cíli.
Příště	 se	 dostaneme	 podrob-
něji	 k	 dalším	dvěma	 ze	 „svaté	
trojice“	a	to	 je	alokace	a	diver-
sifikace.

Šárka Tothová
€uropean Financial Advisor™
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Krňanským	 a	 Adamem	 Průšou	
vyhrávali	 své	 disciplíny,	 ale	 na	
dvacetičlenná	družstva	soupeřů	
to	nestačilo	–	několik	bodů		vždy	
scházelo.

Přípravka	 -	 atletičtí	 elévové	 
v	konkurenci	14	družstev	obsa-
dili	šesté	místo.
Jejich	 soutěž	 je	 velmi	 početně	
obsazená,	 někdy	 startuje	 i	 pa-
desát	závodníků	v	disciplíně.
Oporou	družstva	byli	ti	nejstarší	
v	 kategorii	 -	 Jan	Dubšík,	 Tomáš	
Jelínek	a	Míša	Dvořáková.
Body	přidávali	 i	Matyas	Sháněl,	
Pavel	 Poslušný	 a	 Kristýnky	

Ziková	a	Kvíčerová.
Většina	členů	družstva	zůstane	
v	kategorii	 i	příští	rok,	doplní	 je	
noví	adepti	atletiky.

Starší žákyně	v	posledním	kole	
v	Českých	Budějovicích	 vyhrály	
před	Táborem,	Sokolem	ČB,
Čtyřmi	Dvory	a	Pískem,	celkově	
skončily	na	 stříbrném	stupínku	
a	kvalifikovaly	se	na	Mistrovství	
Čech	družstev.
12.	 9.	 na	 krásném	 stadiónu	 
v	 Plzni	 tak	 změřily	 síly	 s	 vítězi	
krajů,	 poradily	 si	 s	 děvčaty	 
z	 Chodova	 a	 Ústí	 nad	 Labem,	 
ale	na	špičková	družstva	nesta-

čily.	 I	 tak	 osmé	 místo	 z	 deseti	
startujících	 kolektivů	 není	 
k	zahození.
Na	 zisku	 55	 bodů	 družstva	 se	
podílely	 Daniela	 Vránová	 16	 b,	
Ilona	 Kundrátová	 12,	 Kristýna	
Koutná	 10,	 Veronika	 Bočková	
7,	 Nikol	 Doležalová	 5,	 Kamila	
Pilíková	 3	 a	 Natálka	 Potocká	 
2	body.

Letošní	bilance	družstev	 jenom	
potvrdila,	 že	 atletický	 oddíl	 
z	Nové	Včelnice	patří	mezi	 nej-
úspěšnější	 oddíly	 v	 Jihočeském	
kraji.																																				

-ek-

Marek Strnad si na MČR doběhl pro bronz 
Mistrovství	 ČR	 žáků	 a	 žákyň	 
v	 atletice	 se	 po	 dvou	 letech	
opět	konalo	v	Praze	na	stadiónu	
Slávie.
Překvapivě	 hezké	 a	 příjemné	
počasí	 atletům	 přálo.	 Barvy	
atletiky	Nová	Včelnice	 zastupo-
vali	 Kristýna	 Koutná	 a	 Marek	
Strnad.	 Pro	 oba	 to	 bylo	 první	
MČR	 na	 dráze,	 navíc	 jsou	 oba	
ještě	mladší	 ročník	 a	 příští	 rok	
mohou	 startovat	 ve	 stejné	 ka-
tegorii.
Kristýna	 si	 vybojovala	 slušné	
12.	místo	ve	vrhu	koulí	výkonem	
10,80	 m	 (ze	 stejného	 ročníku	
byly	 o	 málo	 lepší	 pouze	 dvě	
koulařky).
Marek	si	mohl	vybrat	mezi	800	
m,	 1500	 m	 a1500	 m	 překážek	
(na	 všech	 distancích	 měl	 spl-
něný	 účastnický	 limit).	 Pravidla	
dovolují	 v	 tomto	 věku	 pouze	
jeden	 start	 na	 trati	 800	 m	 
a	delší.	Nakonec	si	Marek	vybral	
1500	m	překážek	a	udělal	dobře.	 

Od	 startu	 se	 mezi	 nejlepšími	 
z	celé	ČR	držel	na	čtvrtém	místě	
a	 300	 m	 před	 cílem	 výrazně	
zrychlil	 a	 s	 náskokem	 několi-
ka	 metrů	 vybojoval	 3.	 místo	 

v	 novém	 osobním	 rekordu	
4:39,18	 min.	 Tento	 čas	 je	 nej-
lepším	 výkonem	 čtrnáctiletého	 
v	kraji	všech	dob,	a	to	o	více	než	
9	sekund!		B	l	a	h	o	p	ř	e	j	e	m	e	!

Družstvo ml. žákyň

Družstvo st. žákyň

Atletika - 44. ročník Večerního běhu
V	neděli	13.	9.	na	našem	stadió-
nu	 skončil	 letošní	 Jihočeský	 KP	
atletických	družstev.
Rozhodovalo	 se	 zde	 o	 koneč-
ném	pořadí	družstev	v	kategorii	
mužů,	žen	a	mladšího	žactva.
Starší	 žactvo,	 junioři,	 dorost	 
a	 přípravka	 ukončili	 letošní	 KP	 
o	týden	dříve	v	Českých	Budějo-
vicích	 a	 v	 Písku.	 Novovčelnická	
družstva	byla	letos	velmi	úspěš-
ná.

Muži	 v	 posledním	 kole	 skončili	
těsně	druzí	 a	 stříbrný	 stupínek	
jim	patří	i	v	konečném	pořadí.
Jako	 nováček	 v	 soutěži	 si	
novovčelničtí	 nevedli	 vůbec	
špatně!
Tabulka	posledního	kola	(stejné	
pořadí	je	i	v	konečné	bilanci):		
1.	Loko	Veselí	n.Lužnicí	.... 177	b.
2.	TJ	Nová	Včelnice	............172	b.
3.	BAK	Bechyně		...................70	b.
4.	Atletika	Písek		...................37	b.
5.	SK	Čtyři	Dvory		ČB		..........13	b.
6.	Jiskra	Třeboň		.....................5	b.
Kdo	jak	bodoval?
Mirek	 Zikmund	 25	 b.	 –	 vyhrál	
výšku	183	cm	a	tyč	380	cm,	byl	
členem	vítězné	štafety.
Standa	 Pacholík	 25	 b.	 –	 vyhrál	
dálku	 619	 cm	 a	 200	 m	 23,88	 i	
štafetu.
Další	body	získali	Zdeněk	Didek	
24,	Filip	Kotek	22,	Jan	Šprincl	20	
(vyhrál	800	m),	Michal	Urban	18,	
David	Jaroš	18,	Vlasta	Pecka	13	a	
Lukáš	Zeman	7.

Mladší žákyně napodobily	své	
starší	 kamarády,	 v	 konkurenci	
sedmi	 družstev	 obsadily	 s	 pře-
hledem	druhé	místo.
1.	Sokol	ČB	........................ 20/414
2.	TJ	Nová	Včelnice	..........19/356

3.	VS	Tábor	........................13/305
4.	SK	Čéčova	ČB	............12/171,5
5.	Čtyři	Dvory	ČB	............ 8/111,5
6.	Veselí	n.	Luž.	..................... 5/71
7.	SKOK	J.	Hradec		................ 5/69
Pěkné	 stříbrné	 medaile	 si	 pře-
vzaly:	 Johanka	 Šímová,	 Simona	
Raušová,	Zuzka	Berounská,
Adina	Sivoková,	Soňa	Vaníčková,	
Natálka	Vašková,	Eva	Prokýško-
vá,	Tereza	Vetýšková,
Veronika	 Kopáčková,	 Adéla	 
Sokolová,	 Nikol	 Doležalová,	
Laura	Valášková	a	tři	hostující.

Mladší žáci	 hostovali	 za	 druž-

stvo	 J.	 Hradce,	 výrazně	 po-
mohli	 tomuto	 družstvu	 k	 zisku	
bronzových	medailí	 za	3.	místo	 
v	 soutěži.	 David	 Holoubek	
vyhrál	 v	 posledním	 kole	 60	 m	 
i	 150	m,	úspěšní	byli	 i	Dominik	
Gysel,	 Tomáš	 Velek,	 Marek	 
Krňanský	a	Filip	Holoubek.

Starší žáci	 s	 minimálním	
počtem	 závodníků	 skončili	
těsně	pod	 stupni	 vítězů	 –	patří	
jim	4.	místo	v	KP.
Jan	Jelínek,	Marek	Strnad,	Adam	
Vaš,	Adam	Zeman	a	Franta	Leit-
nar	doplněni	mladšími-	Markem	
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Kultura

Kamenice nad Lipou
Kulturní dům
6.	října	v	16:30	–	Beseda	s	Ing.	Arch.	Alešem	Val-
derem
8.	 října	 v	 17	 hodin	 –	 Jka	 a	 čím	 posílit	 imunitní	
systém
Městská knihovna
1.	října	v	17	hodin	–	Mapa	vztahů
5.	října	v	15	hodin	–	tvůrčí	dílna	Martiny	Vránkové	
–	tvoří	z	filcu
7.	října	od	14	hodin	–	Malá	Františkiáda
8.	 října	 v	 17	 hodin	 –	Ochutnávka	 vín	 ze	 sklepa	
Vichard…	-	vstupné	250,-	Kč
13.	října	v	17:30	–	Zdraví	bez	chemie
15.	října	v	17	hodin	–	Kurz	líčení	pod	vedením	Jany	
Hudínkové
20.	října	v	17	hodin	–	Lidské	typy	podle	Ayurvédy,	
jejich	přednosti	a	nedostatky

Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1100 ks, neprodejné. Evidenční číslo: MK ČR E 11662.  
IČ: 247146. Měsíčník.Příspěvky nevracíme. Redakce je oprávněna články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. Pří-
spěvky dopisovatelů a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Tisk: RAIN s. r. o., J. Hradec. Redakční rada: Marie Davidová, Pavlína Nebeská.  
E-mail: redakce@meu.vcelnice.cz.  Uzávěrka podkladů do příštího čísla je 23. 10. 2015.

Řádková inzerce
Koupím	byt	3	+	1	v	Nové	Včelnici.	 
Tel.:	607	637	750.

Pronajmu	byt	2+1	na	sídlišti	Na	Hliněnce,	 
tel:	777	065	526.

Zemědělské družstvo 
Nová Včelnice

prodáváme 

čerstvé mléko 
na kravíně směr Brabec 

provozní doba automatu   
po, st, pá 8-11 hod, sobota 8 -10

Tučnost od 3,6 % do 3,8 % 
Cena 11,- Kč za litr včetně DPH

Svatováclavský koncert
Milí	 příznivci	 lovecké	 a	 filmové	 hudby,	 dovolte,	
abych	 vás	 tradičně	 pozvala	 na	 Svatováclavský	
koncert,	který	pořádá	Nová	Včelnice	10.	11.	od	18	
h	v	Kostele	Nanebevzetí	Panny	Marie.	Opět	přijal	
mé	 pozvání	 soubor	 složený	 z	 mladých	 umělců,	
absolventů	a	studentů	HF	JAMU	v	Brně,	Hornový	
ansámbl	 Za	 Rohem.	 Ansámbl	 se	 skládá	 z	 osmi	
lesních	rohů	a	jedné	tuby.	Ráda	bych	upozornila,	
že	toto	obsazení	je	velmi	unikátní.	Většina	skladeb	
je	zaranžovaná	přímo	na	tělo	souboru.	Na	tomto	
koncertu	tradičně	zazní	Hubertská	mše	B	dur	od	
Petra	Vacka,	lovecká	hudba,	ale	chybět	nebude	ani	
filmová	hudba,	na	kterou	se	ansámbl	specializuje.	
Poprvé	v	Nové	Včelnici	vystoupí	ansámbl	s	tubis-
tou,	který	je	zároveň	zpěvákem	a	posílí	tak	místní	
sbor,	který	se	představí	v	Hubertské	mši.	Svatého	
Huberta,	 patrona	 lovu,	 oslavíme	 představením	
jednodušších	 loveckých	 nástrojů,	 které	 budete	
mít	jedinečnou	příležitost	vidět	a	slyšet.

Kristýna Ratajová
Absolventka HF JAMU v Brně, lesní roh

Jindřichův Hradec - kino
Kino	Střelnice	–	říjen	2015
1.10.	17:30	20:00	-	WE ARE YOUR FRIENDS  
2.10.	17:30,	20:00	-	AMERICAN ULTRA  
3.-4.10.	17:00,	20:00	-	MARŤAN  
8.-9.10.	17:30	-	HOTEL TRANSYLVÁNIE 
28.-9.10.	20:00	-	LAPUTA  
10.-11.10.	17:00,	20:00	-	EVEREST  
14.10.	19:00	- MLÁDÍ 	(ART	kino)	 	
15.10.	17:00,	20:00	-	LEGENDY ZLOČINU  
16.10.	17:30,	20:00	-	THE PROGRAM: PÁD LEGENDY
17.-18.10.	17:30	20:00	-	WILSONOV

Nová Včelnice
Hotel Jelen
23.10.	-	25.10.	Rybí	hody
31.10.	Metalová	noc	s	kapelami	Krypton,	Anxiety	
a	Ozzy	Osbourne	revival

SPCCH	ZO	Nová	Včelnice
Vás	srdečně	zve	na	říjnový	

SENIOR KLUB
s	besedou	pana	Jindřicha	Kabeše,

ředitelem	pekáren	DK	OPEN	
Jindřichův	Hradec,

který	nás	seznámí	s	výrobou	jejich	výrobků,
pečiva	a	cukrářských	výrobků	pro	různé	
příležitosti.	Seznámí	nás	také	s	novinkami	

v	pekařském	oboru.

Beseda	se	uskuteční	
	ve	středu	7.	října	2015	v	15	hodin

	v	sále	hotelu	Jelen.
Vstupné	20,-	Kč

Zveme	všechny	občany	Nové	Včelnice	i	okolí.
Výbor	SPCCH
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URNOVÉ POMNÍKY Z LEŠTĚNÉ ŽULY  JIŽ OD 13.500,- Kč  vč.  DPH

Zemědělské družstvo 
Nová Včelnice
Koupíme ornou půdu, 

louky, pastviny. 
Zajistíme odhady, smlouvy, 

vklady do katastru.
Platba ihned.

Kontakt:
Libor Rauš DiS

Předseda ZD - Tel.: 775 867 725
Ing. Olga Kršková

Ekonomka ZD - Tel.: 606 489 653
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z naší pekárny!!!

JČ mléko lahodné  polotučné 1 l ...................14.90
JČ Eidam 30% cihla 100 g ...................................8.90
Romadur 100g,měkký zrající sýr ...................18.90
Milkin tvaroh jemný 250 g   .............................14.90
Florián smet.jogurt 150 g r. příchutě .............7.50
Mléko trvanlivé polotučné  1 l ........................10.90
Špekáčky -TOP (přír.vepř.střívko) 100 g ........7.90
Uzená kýta bez kosti 100 g  .............................11.90
Šunka kulatá tř.jak.Standard 100 g .................9.90
Český salám 100 g  .................................................6.90
Šunkové párečky 100 g........................................9.90
Cikánský šál 100 g ................................................13.90
Kachna B bez drobů mražená 1 kg ...............59.90
Kuř.prsa s kostí bez kůže TF chl.  1 kg ...........99.90
Mrož kornout 115 ml, .........................................12.90
Krokety 300 g + 60 g zdarma mražené ......21.90
Bageta s debrecinkou 200 g, vícezrnná 200 g  .24.90
Rybí salát s majonézou, s jogurtem 140 g ....15.90

Makovka 65 g  ..........................................................3.90
Donut 58 g, r. druhy ...............................................7.90
Coca-Cola, Fanta, Sprite 0,5l  ...........................17.90
Korunní 1,5 l ochucené různé druhy .............9.90
Velkopopovický Kozel 11° 0,5 l  ........................9.90
Bohemia Regent výčepní světlé 0,5 l .............6.90
Zlate Oplatky 146 g různé druhy ...................16.90
BeBe DR  50 g  různé druhy................................8.90
Lina 60 g  různé druhy ..........................................9.90
ORION  čokolády 100 g různé druhy ...........19.90
Jihlavanka standard 250 g ................................44.90
Májka RETRO  EOP 62 g .......................................8.90
Vitakáva 200 g dóza  ...........................................49.90
Vitana jíška světlá +20 % 180 g i tmavá .....19.90
KV Cvrček jahoda 190 g .....................................10.90
Svíčka hřbitovní olejová 130 g - FLOP .........12.90
Čajová svíčka 10ks s kalíškem 12 g - FLOP ....19.90
Savo WC čistič 750ml různé druhy ...............29.90

V letákové akci od 12.10. do 25.10.2015 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu od 53,90 za 1 l.

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Víkendová nabídka: 15. 10. - 18. 10. 2015    JČ NIVA  bochník 100 g ..................11.90

FLOP JE VAŠE JISTOTA!
Těšíme se na Vaši návštěvu!


